
 
PLE DE L'AJUNTAMENTPLE DE L'AJUNTAMENTPLE DE L'AJUNTAMENTPLE DE L'AJUNTAMENT       ACTA NÚM: ACTA NÚM: ACTA NÚM: ACTA NÚM: 5555    
    
Calafell, en data quinze d’abril de dos mil onze . Es reuneixen els membres del PLE DE 
L'AJUNTAMENT, sota la presidència del senyor SR. JORDI SÀNCHEZ I SOLSONASR. JORDI SÀNCHEZ I SOLSONASR. JORDI SÀNCHEZ I SOLSONASR. JORDI SÀNCHEZ I SOLSONA, i amb 
l'assistència dels regidors anomenats a continuació, assistits per la secretària accidental de 
la Corporació senyora SRA. ÀGUEDA SUBIRANA ÀLVAREZ, amb l'objecte de celebrar 
sessió extraordinària de primera convocatòria. 
 
ASSISTENTS:ASSISTENTS:ASSISTENTS:ASSISTENTS:    
    
SR. JORDI SANCHEZ I SOLSONA 
SR. JOSEP PARERA I RIBELL 
SRA. MARIA TERESA CUMPLIDO I MANCEBO 
SR. ANGEL VERGE I MARTIN 
SR. JOAN CARLES ROBERT I POYATOS 
SR. CARLES RION I TETAS 
SR. JOSE BONILLA JIMÉNEZ 
SRA. MARIA VICTORIA ORTIGOSA RODRÍGUEZ 
SRA. MARIA JOSEPA SANS I OLMEDO 
SRA. ANA MARIA GONZALEZ LUQUE 
SR. JOSE MANUEL NUÑEZ CASTAÑO 
SRA. MARIA VERGE I PASCUAL 
SR. JOAQUÍN OJEDA VIVAS 
SRA. SANDRA SUAREZ PLANA 
SR. JOAQUIM VIDAL I RAVENTOS 
SR. JOSEP MARIA GARRIGA MILA 
SRA. MARIA MONTSERRAT LÓPEZ UREÑA 
SRA. OLGA ELVIRA CAÑAS 
 
ABSENTS:ABSENTS:ABSENTS:ABSENTS:    
    
JOAN OLIVELLA RICART 
RAMON FERRÉ SOLÉ 
 
Altres assisteAltres assisteAltres assisteAltres assistentsntsntsnts:  Mireia Ayats Escarré, Interventora accidental 
09:10:00 
I a les 09:10, el Sr President obre la sessió i s'inicia a continuació el desenvolupament dels 
assumptes inclosos en l'ordre del dia que seguidament s'indiquen: 
 
 
1.1.1.1.----    RATIFICAR LA URGÈNCIA DE LA RATIFICAR LA URGÈNCIA DE LA RATIFICAR LA URGÈNCIA DE LA RATIFICAR LA URGÈNCIA DE LA SESSIÓSESSIÓSESSIÓSESSIÓ    
    
Sr. Sànchez: Bé, bon dia Anem a procedir a aquest ple extraordinari i urgent, i en tot cas, 
passaríem a ratificar la urgència de la sessió. Es ratifica? Sí? 
  
Sra. Elvira: No, nosaltres no la ratifiquem.  
 



Sr. Sànchez: Partit Popular no la ratifica. Senyor Parera, la ratifica? 
 
Sr. Parera: Sí, senyor Alcalde. 
 
Sr. Sànchez: Carles? 
 
Sr. Rion: La ratifiquem. 
 
Sr. Sànchez: Àngel? 
 
Sr. Verge: Nosaltres la ratifiquem. 
 
Sr. Sànchez: Convergència i Unió. 
 
Sra. Suàrez: Nosaltres no la ratifiquem, i el motiu és que últimament no paren de 
convocar-nos a plens extraordinaris i urgents, amb menys de vint-i-quatre hores 
d’antel·lació i amb un contingut poc urgent i poc extraordinari, que segur que ha estat 
previst per aquest equip de govern. Gràcies. 
 
Sr. Sànchez: Bé, Partit socialista? 
 
Sr. Robert: La ratifiquem. 
 
Sr. Sànchez: Bé, tirarem endavant el ple. Abans de passar als punts, voldria expressar el 
pèsam per l’àvia del Tinent d’Alcalde Ramon Ferré que ha mort i per tant, per això no està 
present, perquè avui fan l’enterrament a Cunit. Li farem arribar el condol com fem sempre 
per part de la Corporació. D’acord? 
 
    
2.2.2.2.----    PROPOSTA D’ADJUDICACIÓ PROVISIONAL DE LA CONTRACTACIÓ DEL SERVEI DE PROPOSTA D’ADJUDICACIÓ PROVISIONAL DE LA CONTRACTACIÓ DEL SERVEI DE PROPOSTA D’ADJUDICACIÓ PROVISIONAL DE LA CONTRACTACIÓ DEL SERVEI DE PROPOSTA D’ADJUDICACIÓ PROVISIONAL DE LA CONTRACTACIÓ DEL SERVEI DE 
NETEJA I MANTENIMENT A LES PLATGES DEL TERME MUNICIPAL DE CALAFELL, NETEJA I MANTENIMENT A LES PLATGES DEL TERME MUNICIPAL DE CALAFELL, NETEJA I MANTENIMENT A LES PLATGES DEL TERME MUNICIPAL DE CALAFELL, NETEJA I MANTENIMENT A LES PLATGES DEL TERME MUNICIPAL DE CALAFELL, 
MITJANÇANMITJANÇANMITJANÇANMITJANÇANT PROCEDIMENT OBERT AMB PUBLICITAT.T PROCEDIMENT OBERT AMB PUBLICITAT.T PROCEDIMENT OBERT AMB PUBLICITAT.T PROCEDIMENT OBERT AMB PUBLICITAT.    
        
Vist l’estat procedimental en que es troba l’expedient de contractació tramitat per a 
adjudicar el contracte del servei de neteja i manteniment de les platges del terme 
municipal de Calafell, iniciat per acord de la Junta de govern Local de data 26 d’agost de 
2010, sota la modalitat de procediment obert. 
 
Resultant que duran tel termini de presentació de les proposicions se n’han presentat: 
 
CESPA 
URBASER 
 
Atès que en data 26 d’octubre de 2010 es va constituir la Mesa de Contractació per tal de 
realitzat l’acta de qualificació de la documentació general i en la mateixa data es va 
procedir a l’obertura de les pliques econòmiques presentades i van presentar les següents 
ofertes: 
 



CESPA  958.668,07 € Iva inclòs 
URBASER 989.611,40 € Iva inclòs 
 
Donat que en data 18 de febrer de 2011 es va presentar a la Mesa de Contractació 
l’informe emès pel tècnic municipal que s’adjunta a l’expedient, tenint en compte les 
ofertes econòmiques i consideracions tècniques, i que la valoració final de la fase de 
concurs és la següent: 
 
CESPA  76,07 
URBASER 90,85 
 
Vist que la Mesa de Contractació, amb la abstenció de la regidora del Grup Municipal de 
CIU, senyora Maria Verge Pascual, ha acordat proposar l’adjudicació provisional del 
contracte a URBASER. 
 
Atès que el licitador, a requeriment de l’administració, ha dipositat la garantia definitiva 
del contracte, ha fet el pagament dels anuncis i ha aportat el Certificat vigent de l’Agència 
Tributària acreditatiu d’estar al corrent de pagament de les obligacions tributàries, 
Certificat vigent de la Tresoreria General de la Seguretat Social, acreditatiu d’estar al 
corrent de les quotes corresponents i l’alta d’IAE. 
 
Consta a l’expedient. l’informe d’intervenció núm.970/2010.  
 
El dia 3 de març de 2011, el Director de Serveis Jurídics emet informe que s’adjunta a 
l’expedient. 
 
 
En data de 30 de març d’enguany amb registre d’entrada 2011/11206 l’empresa CESPA 
va interposar recurs especial de contractació contra l’adjudicació de dit contracte, en base 
a dos arguments, la manca de aprovació provisional i la necessitat de donar audiència dels 
informes de la mesa i dels tècnics als participants, segons article 87 del RLACP. 
 
D’acord amb el que s’estableix en els articles 310 i següent de la llei  30/2007 modificada 
per la llei 34/2010, s’ha emes informe pels serveis jurídics. 
 
Vist la llei 30/2007, no obstant, la modificació duta a terme per la reforma de la llei 5 
d’agost 24/2010 que modifica la llei 30/2007 llei de Contractes del Sector Públic, en les 
seves disposicions transitòries, i la llei de Bases de Règim Local, 
 
En data de 08/04/2011 amb registre d’entrada 2011/12.459 l’empresa CESPA ha 
presentat al·legacions contra l’acord de Ple de data 04/04/2011. 
 
Vistos els informes del cap de Serveis Jurídics i de la tècnica de Medi Ambient que 
s’adjunta a l’expedient. 
  
La Comissió Informativa de Medi Ambient , Serveis i Turisme, amb els vots favorables del 
PSC i dels Regidors no adscrits Sr. Àngel Verge, Sra. Maria Victoria Ortigosa, i Sr. Carles 



Rion i amb l’abstenció de CIU i dl regidor no adscrit Sr. Josep Parera, proposen al Ple 
l'adopció del següent acord: 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.---- Declarar vàlid l’acta de licitació. 
    
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.---- Adjudicar provisionalment el contracte relatiu al servei de Neteja i Manteniment 
de les platges del terme municipal de Calafell per import de NOU-CENTS VUITANTA-NOU 
MIL SIS-CENTS ONZE EUROS AMB QUARANTA CÈNTIMS (989.611,40 €) a URBASER, S.A. 
 
TERCER.TERCER.TERCER.TERCER.----    Notificar a tots el participants, requerir al licitador adjudicat provisionalment, 
perquè dins del termini de 15 dies acompanyi documentació justificativa de estar al 
corrent de la Seguretat Social i de Hisenda. 
    
QUART.QUART.QUART.QUART.----    Retornar la garantia provisional dipositada per l’altra licitador. 
    
CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.---- Donar compte als Departaments de Serveis i Medi Ambient,  Intervenció i 
Tresoreria Municipals pel seu coneixement i efectes. 
 
SISÈ.SISÈ.SISÈ.SISÈ.----        Publicar-ho al perfil del contractant i al BOP. 
 
Sr. Verge: Bé, bon dia. Com vostés molt bé saben al passat ple es va haver d’anul·lar 
l’adjudicació del servei de manteniment i neteja de les platges perquè s’havia comès un 
defecte de forma i es va adjudicar amb la llei actual, la nova llei des de l’agost del dos mil 
deu i per quatre dies es va adjudicar amb la llei equivocada. El que es fa avui és anul·lar 
aquell procediment, reiniciar-lo de nou, es va passar per comissió informativa, avui es 
passa per ple l’adjudicació provisional del contracte, i en quinze dies hàbils ja serà 
l’adjudicació definitiva. Voldria recalcar que la urgència de la sessió és que si no ho fem 
d’aquesta manera urgent, estem en un buit a les platges de Calafell, encara que no 
massa. 
 
Sr. Sànchez: Bé, intervencions? Senyor Parera? 
 
Sr. Parera: Sí, senyor alcalde. Només quatre paraules, quatre paraules i que les entengui 
qui vulgui. El ponent no ha manifestat el que havia de manifestar perquè aquest punt és 
per incompetència del ponent, incompetència total, i a més a més, no volia dir res, però 
ho haig de dir, perquè si no es manifesta amb la veritat que aquest punt és per errors del 
ponent, per errors d’aquest regidor, i per això he hagut d’agafar la veu. De moment res 
més, senyor Alcalde. 
 
Sr. Sànchez: Carles Rion. 
 
Sr. Rion: Si gràcies senyor Alcalde. Un parell de consideracions molt senzilles a l’entorn 
d’aquest punt, i òbviament un to que ha de ser discrepant amb la intervenció que 
m’acaba de precedir. A veure, he viscut directament i en les pròpies carns aquest 
procediment, tot el procés s’ha fet de forma correcte, i el que ha succeït és que fruit 
d’aquests canvis normatius que es produeixen un dia si i un altre també, hi ha hagut un 
defecte de forma, que òbviament des del punt de vista tècnic s’hauria hagut d’advertir, 
nosaltres som polítics no tècnics, i se’ns hauria hagut d’advertir doncs que hi havia aquest 



petit error. Això ho hem detectat a temps, i la segona consideració és aquesta, crec que 
rectificar és de savis, així m’ho han ensenyat a mi i així ho hem escoltat moltes vegades, i 
el que estem fent en aquest moment, i ja ho vam fer en el ple passat, és rectificar, no diré 
com a savis, però rectificar i intentar fer les coses ben fetes fins a l’últim dia que tinguem 
responsabilitat política. Moltes gràcies, senyor Alcalde. 
 
Sr. Sànchez: Àngel? 
 
Sr. Verge: Jo, per alusions, a la comissió informativa ja recordo que vaig assumir tota la 
responsabilitat d’aquest error i si cal, aquí, el torno a assumir, però bé, el que té boca 
s’equivoca. Tothom s’equivoca alguna vegada o una altra. L’important és rectificar, 
corregir i tirar endavant. 
 
Sr. Sànchez: Partit Popular? 
 
Sra. Elvira: Sí, només dir que l’expressió “rectificar és de savis” és totalment correcte, 
tothom, és veritat que es pot equivocar, però ja ho vam dir al darrer ple, jo crec que no 
s’hauria hagut d’arribar a aquest punt. Jo crec que tot i que les lleis estan canviant, jo crec, 
com el Carles Rion, que tenim uns tècnics que han d’estar al dia, tenim uns tècnics que 
han d’informar al responsable polític i jo crec que potser no és culpa del polític ni dels 
tècnics, però jo crec que no s’han de buscar culpables, sinó intentar solucionar els 
problemes, però tot i això, nosaltres des del Partit Popular volem deixar constància de que 
no estem gaire d’acord en que dia rere dia es donen errades com aquestes, que es poden 
subsanar però es podrien haver solucionat molt abans i no haver d’arribar a un punt com 
avui, d’haver de passar un punt extraordinari i urgent en un ple d’un dia per un altre, com 
ha dit els meus companys abans. Nosaltres des d’aquí volem dir que recolzarem totes 
aquelles errades que puguin fer els tècnics i els polítics, pel que hem dit abans, que 
rectificar és de savis, i ens podem equivocar tots, i el dia de demà ens pot passar a 
nosaltres, però bé volem deixar constància d’això, de que si us plau que no es torni a 
repetir, perquè això és continu. Gràcies. 
 
Sr. Sànchez: Convergència i Unió, si us plau. 
 
Sra. Suàrez: Nosaltres també volem manifestar el mateix que s’ha dit per part dels partits 
que estan a l’oposició fins ara. Clar, que ens serveixi d’excusa que nosaltres vam adjudicar 
per error per una llei equivocada i per pocs dies, és una mica fort. Tenim un departament 
de serveis jurídics, tenim molta gent a la casa que cobra molts i molts calers, perquè 
aquests errors, encara que sigui per pocs dies, no passin. Llavors no podem dir que aquest 
procediment s’ha fet correctament, quan hi ha un defecte de forma i el que ens fa és que 
a vigília de setmana santa tinguem un buit i haguem de córrer perquè sinó estem en fals, 
tal i com s’ha manifestat. Clar, rectificar és de savis, però dubtes tinc d’aquesta frase, 
quan es rectifica tan habitualment i amb aquestes errades tan grosses. Nosaltres no 
acabem d’entendre com pot ser que haguem d’incórrer en aquestes actuacions, i el que sí 
que els demanem és que facin el favor d’actuar d’una altra manera i que intentin assumir 
part de culpa o assumir responsabilitats o que aquestes responsabilitats es vegin reflexades 
en algun que altre tema o treballadors de la casa, perquè evidentment s’ha de recordar 
que tenim un director de serveis jurídics que cobra més de cent mil euros l’any. Ostres, 



potser que anem amb compte amb tot plegat, perquè ens està costant molts i molts calers 
a nosaltres com ajuntament. Gràcies. 
 
Sr. Sànchez: Partit Socialista? 
 
Sr. Robert: Bé, gràcies senyor Alcalde. Només quatre coses, quatre pinzellades, perquè ja 
es veu que s’acosten les eleccions i escolto moltes paraules, però la veritat que de poc 
contingut. Jo no entraré a valorar el que cobren els funcionaris de carrera de l’ajuntament, 
no sé si cobren molt o poc, ja fa anys que hi ha funcionaris de carrera en aquest 
ajuntament, i em sobta que ara hi hagi grups que qüestionin el que cobren els funcionaris. 
Ara, abundant en el tema, jo haig d’aclarir coses, perquè aquí es parla molt, però després 
no s’aclareix. Això és un punt que no ho impulsa un regidor concret, en el seu caràcter 
final. És cert que surt d’una regidoria, és cert que teníem un contracte totalment vençut, 
és cert que la intenció del regidor és posar les coses al dia i donar ordre al que altres van 
deixar desordenat, és cert que nosaltres volem marxar deixant l’ajuntament el més ordenat 
possible i aquest és un punt que impulsa un regidor. Ara bé, això l‘òrgan que porta aquest 
punt és la mesa de contractació. En una mesa de contractació, vull recordar que hi estan 
representats tots els grups polítics municipals. Jo sóc el president d’aquesta mesa de 
contractació, i durant el procediment mai vaig sentir cap grup municipal que protestés per 
no portar el procediment correctament. Tampoc vaig sentir cap tècnic que digués el 
mateix. Per tant, la mesa de contractació, assessorada pels tècnics corresponents, creia 
que estava fent el procediment bé. Jo no sé si hi ha un buit o no, però el que sí fa 
l’ajuntament, des de que nosaltres governem, és posar les coses en ordre. Si ara s’ha fet 
un procediment que no és del tot correcte, el que hem fet, després de que els tècnics se’n 
donessin compte, és posar ordre en aquest procediment. Per tant, la urgència ve per les 
platges, evidentment, però també per posar el procediment en ordre. Aquí no hi ha cap 
regidor que tingui la culpa, sinó tota la mesa de contractació, i aquí estaven representats 
tots els grups polítics municipals. Per tant, tots els grups municipals tenen la seva 
responsabilitat, no un regidor sol, inclús el senyor Parera, que és un regidor no adscrit, 
forma part d’aquesta mesa. Per tant, jo crec que hauríem de compartir la culpa. Crec que 
els tècnics, degut a la novetat de la llei, encara no estaven avessats a la mateixa, i ara el 
que s’ha fet és posar ordre en un punt de certa importància, perquè aquí, senyor Alcalde, 
el que importa és que el contracte estigui vigent, sigui nou, ja contempli totes les 
necessitats del municipi i que les platges siguin les de referència de la Costa Daurada i si 
més no, de tot Catalunya, si convé. Gràcies. 
 
Sr. Sànchez: Bé, hi ha un torn de rèplica. 
 
Sr. Parera: Referent al ponent de medi ambient, he parlat d’incompetència i la subratllo 
perquè no n’hi ha prou amb això, perquè deu ni do de la incompetència. Respecte del 
ponent del Partit Socialista, de l’equip del govern, em sap greu, els altres companys de la 
taula s’han abstingut de dir el nom de Parera. El nom de Parera no estava present en 
aquesta taula, però la pena i la llàstima senyor ponent, és que no va ser ni invitat. Per tant, 
jo amb el temps de rèplica, li aconsellaria al ponent del Partit Socialista, el senyor Joan 
Carles Robert i Poyatos, si us plau, no sé si és competent o no, però de moment mentider 
ho és. 
 
Sr. Sànchez: Partit Popular si us plau. 



 
Sra. Elvira: Sí, només un incís si us plau. És normal, però hem d’entrar en les meses de 
contractació, perquè clar donar la culpa als membres de les meses, que estem a les taules 
de contractació, hi estiguin o no hi estiguin, tampoc és lògic. Jo crec que no s’han de 
buscar culpables, sinó solucions, i em sap greu que per part del Partit Socialista hagin de 
fer una crítica cap aquests membres, que com vosté sap, a vegades les taules van com 
van, i l’únic que fem nosaltres és signar allò que equip de govern i tècnics ens diuen i ens 
expliquen. Crec que s’hauria de ser més humils. Moltes gràcies. 
 
Sr. Sànchez: Convergència i Unió? 
 
Sra. Suàrez: A veure, el que no acabem d’entendre és com poden tenir la barra de que 
estem passant un punt pel ple perquè hi ha errades i vostés ens puguin intentar dir que 
estem parlant perquè s’apropen eleccions. Per favor, si hi ha errades, el mínim que 
podrien fer és no fer cap comentari al respecte, perquè vostés són els que han d’assumir la 
responsabilitat, o sigui, vostés van ser els que van dir que “abans de que comenci la 
temporada ho tindrem tot arreglat perquè som maravellosos”, i ara avui hem de fer un ple 
extraordinari i urgent a divendres, previ a setmana santa i quinze dies després ho tindrem 
arreglat. És a dir, que haurà passat setmana santa i això ho tindrem aprovat 
provisionalment. Per tant, els agraïria que a sobre no ens vulguin donar lliçons de moral 
perquè ja és la bomba. Ningú diu que vostés com a regidors tinguin una culpa, però tenen 
una responsabilitat, perquè bé la cobren a final de mes. Vostés són l’equip de govern, i 
com a tal tenen la potestat decisòria. Nosaltres el que critiquem és que aquesta 
responsabilitat que vostés han d’assumir, si evidentment no tenen els coneixements 
tècnics suficients, els demanem que els tècnics que tenen almenys siguin prou capaços 
com per poder-los recomanar i fins i tot, si el que és el procediment en si l’haguessin 
intentat començar abans, com que som tan meravellosos, potser l’hauríem acabat abans 
d’hora. És a dir, que no cal donar-li tantes voltes, el que hi ha és que a data d’avui estem 
fent aquest ple, perquè vam aplicar una llei que no toca per quatre dies, i per tant, 
assumeixin la responsabilitat i no diguin que nosaltres som els responsables de tot plegat. 
Gràcies. 
 
Sr. Sànchez: Partit Socialista? 
 
Sr. Robert: Gràcies senyor Alcalde. Bé, miri jo seré més breu, perquè moltes paraules i pocs 
fets. Al senyor Parera, li diria que com a regidor no adscrit està convidat a les meses de 
contractació. Si ve o no ve és el seu problema. Respecte al Partit Popular li recullo les 
paraules, és evident que hem d’anar endavant, per tant, per això tirem endavant aquest 
punt perquè volem deixar les coses endreçades. Nosaltres no busquem culpables, només 
hem deixat palés que això ho porta una mesa de contractació on hi ha representants de 
tots els grups municipals assessorats pels tècnics municipal. En quant a Convergència i 
Unió, parla de responsabilitat, això és un acte de responsabilitat. Per tant, si vostés 
consideren que això no està bé, votin en contra. Si vostés volen que demà les platges 
estiguin netes votin a favor i així demostraran el que s’estimen el poble. El resum del punt 
d’avui, votin que no i llavors demostraran el que s’estimen les nostres platges. Votin que sí 
i llavors donaran fe del que s’ha dit aquí que això és regularitzar una cosa perquè es posi 
en marxa el més aviat possible. Gràcies. 
 



Sr. Sànchez: Bé, passem a la votació. Senyor Parera. 
 
Sr. Parera: Sí senyor Alcalde. No contestaré al ponent del Partit Socialista perquè les 
persones les respecto. Respecte de que les platges estan bé, miri senyor Alcalde, les 
platges de Calafell estan per plantar patates, a partir de setmana santa ja veurem. Ara, si 
ha de ser un Calafell tot l’any, jo crec que deu mesos haurien d’estar bé. De totes 
maneres, com que és un punt molt important, Josep Parera vota a favor. 
 
Sr. Sànchez: Carles Rion? 
 
Sr. Rion: Carles Rion vota a favor i ho aprova. 
 
Sr. Sànchez: Àngel? 
 
Sr. Verge: Nosaltres ho aprovem. 
 
Sr. Sànchez: Partit Popular? 
 
Sra. Elvira: El Partit Popular s’abstén. 
 
Sr. Sànchez: Convergència i Unió? 
 
Sra. Suàrez: Nosaltres no sabem si aquest acte que estan fent és demostrar que estimen el 
poble, i nosaltres el que farem és abstenir-nos en aquest punt per tot el que s’ha dit 
anteriorment. 
 
Sr. Sànchez: Partit socialista? 
 
Sr. Robert: Sí, nosaltres ha quedat demostrat que donem ordre on no n’hi havia, i per tant 
votem a favor. 
 
Sr. Sànchez: Si us sembla podem llegir els enunciats dels dos punts que venen perquè van 
relacionats. 
 
 
El Ple de la corporació amb 12 vots a favor, 6 dels membres del PSC-PM, 1 del regidor 
Carles Rion Tetas, 1 del regidor Àngel Verge Martín, 1 del regidor José Manuel Núñez 
Castaño, 1 de la regidora Maria Victoria Ortigosa Rodríguez, 1 de la regidora Ana Maria 
González Luque i 1 del regidor Josep Parera Ribell acorda: 
 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.---- Declarar vàlid l’acta de licitació. 
    
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.---- Adjudicar provisionalment el contracte relatiu al servei de Neteja i Manteniment 
de les platges del terme municipal de Calafell per import de NOU-CENTS VUITANTA-NOU 
MIL SIS-CENTS ONZE EUROS AMB QUARANTA CÈNTIMS (989.611,40 €) a URBASER, S.A. 
 



TERCER.TERCER.TERCER.TERCER.----    Notificar a tots el participants, requerir al licitador adjudicat provisionalment, 
perquè dins del termini de 15 dies acompanyi documentació justificativa de estar al 
corrent de la Seguretat Social i de Hisenda. 
    
QUART.QUART.QUART.QUART.----    Retornar la garantia provisional dipositada per l’altra licitador. 
    
CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.---- Donar compte als Departaments de Serveis i Medi Ambient,  Intervenció i 
Tresoreria Municipals pel seu coneixement i efectes. 
 
SISÈ.SISÈ.SISÈ.SISÈ.----        Publicar-ho al perfil del contractant i al BOP. 
 
 
 
3.3.3.3.----    PROPOSTA DE DECLARAR CADUCATPROPOSTA DE DECLARAR CADUCATPROPOSTA DE DECLARAR CADUCATPROPOSTA DE DECLARAR CADUCAT    EL PROCEDIMENT D’APROVACIÓ DE EL PROCEDIMENT D’APROVACIÓ DE EL PROCEDIMENT D’APROVACIÓ DE EL PROCEDIMENT D’APROVACIÓ DE 
L’ORDENANÇA MUNICIPAL REGULADORA DELS ESTABLIMENTS MUSICALS DE L’ORDENANÇA MUNICIPAL REGULADORA DELS ESTABLIMENTS MUSICALS DE L’ORDENANÇA MUNICIPAL REGULADORA DELS ESTABLIMENTS MUSICALS DE L’ORDENANÇA MUNICIPAL REGULADORA DELS ESTABLIMENTS MUSICALS DE 
PÚBLICA CONCURRÈNCIA INICIAT EN DATA 26 D’AGOST DE 2010 I TORNAR A PÚBLICA CONCURRÈNCIA INICIAT EN DATA 26 D’AGOST DE 2010 I TORNAR A PÚBLICA CONCURRÈNCIA INICIAT EN DATA 26 D’AGOST DE 2010 I TORNAR A PÚBLICA CONCURRÈNCIA INICIAT EN DATA 26 D’AGOST DE 2010 I TORNAR A 
APROVAR INICIALMENT L’ORDENANÇA MUNICIPAL REGULADORA DELS APROVAR INICIALMENT L’ORDENANÇA MUNICIPAL REGULADORA DELS APROVAR INICIALMENT L’ORDENANÇA MUNICIPAL REGULADORA DELS APROVAR INICIALMENT L’ORDENANÇA MUNICIPAL REGULADORA DELS 
ESTABLIMENTS MUSICALS DE PÚBLICA CONCESTABLIMENTS MUSICALS DE PÚBLICA CONCESTABLIMENTS MUSICALS DE PÚBLICA CONCESTABLIMENTS MUSICALS DE PÚBLICA CONCURRÈNCIAURRÈNCIAURRÈNCIAURRÈNCIA    
 
 
El Ple de l’Ajuntament de Calafell, en sessió ordinària celebrada el dia 26 d’agost de 2010, 
va acordar aprovar inicialment l’Ordenança municipal reguladora dels establiments 
musicals de pública concurrència. 
 
Aquesta aprovació inicial va ser publicada al tauler d’anuncis de la corporació, al Butlletí 
Oficial de la Província, al DOGC i a un diari, pel termini de trenta dies a l-objecte de que 
els interessats puguessin presentar reclamacions i suggeriments. 
 
Durant el període d'exposició pública es van presentar diverses al·legacions. 
 
Atès que s’ha complert el termini de caducitat de l’expedient previst a la Llei 30/1992 (sis 
mesos des de l’inici, és a dir, va caducar el 26 de febrer de 2011), i atès ques es va dictar 
per part de la Generalitat nova normativa que afecta directament la matèria, els Servies 
Jurídics de l’Ajuntament van proposar declarar la caducitat d’aquell expedient i iniciar de 
nou tot l’expedient per tal d’adequar l’esborrany d’ordenança a la nova realitat normativa. 
 
Els articles 4.1.a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local i 
8.1.a) del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya, atribueixen als ajuntaments la potestat 
reglamentària, la qual es materialitza, entre d’altres, a través de les ordenances i 
reglaments, que són normes de naturalesa reglamentària. 
 
L’aprovació i modificació de les ordenances i els reglaments locals s’ha d’ajustar al 
procediment previst als articles 49 de l’LRBRL, 178 del TRLMC i 63 a 66 del Decret 
179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels 
ens locals: 
 
Ha emès informe la Secretària Accidental, el qual consta a l’expedient. 



 
El Tinent d’Alcalde de l’Àrea de Comerç i Innovació Tecnològica proposa a la Comissió 
Informativa de Comerç i Innovació Tecnològica l’adopció dels següents acords: 
 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.----    Acordar la caducitat del procediment d’aprovació de l’Ordenança municipal 
reguladora dels establiments musicals de pública concurrència iniciat en data 26 d’agost 
de 2010. 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.----    Aprovar inicialment l’Ordenança municipal reguladora dels establiments musicals 
de pública concurrència annexa a la present proposta.  
    
TERCER.TERCER.TERCER.TERCER.- Exposar al públic l’acord d’aprovació inicial al tauler d’anuncis de la corporació, 
al butlletí oficial de la província, al DOGC i a un diari, pel termini de trenta dies a l’objecte 
de que els interessats puguin presentar reclamacions i suggeriments. 
 
QUART.QUART.QUART.QUART.---- Quan no s’hagin presentat reclamacions ni suggeriments, aquest acord d’aprovació 
inicial esdevindrà d’aprovació definitiva. En aquest cas, l’acord inicial elevat a definitiu més 
el text íntegre de l’Ordenança s’han de publicar al tauler d’anuncis de la corporació i al 
Butlletí Oficial de la Província. També s’ha de publicar al DOGC la referència del butlletí de 
la província en què es publica el text íntegre. 
 
CINQUÈCINQUÈCINQUÈCINQUÈ.- En el supòsit de considerar-se aprovada definitivament, per manca de 
reclamacions, l’acord d’aprovació definitiva i la còpia íntegra i fefaent del text definitiu 
aprovat s’han de trametre a l’Administració de l’Estat i a la Generalitat de Catalunya en el 
termini de quinze dies des de l’aprovació definitiva. L’ordenança entra en vigor una 
vegada transcorreguts quinze dies des d’aquesta comunicació, si les administracions 
esmentades no han fet cap requeriment. 
 
La Comissió Informativa de Comerç i Innovació Tecnològica amb el vot a favor dels 
membres del PSC-PM, senyora Maria Victoria Ortigosa Rodríguez i senyor Carles Rion 
Tetas i amb les abstencions dels membres de CIU i del senyor Josep Parera Ribell proposa 
al Ple: 
 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.----    Acordar la caducitat del procediment d’aprovació de l’Ordenança municipal 
reguladora dels establiments musicals de pública concurrència iniciat en data 26 d’agost 
de 2010. 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.----    Aprovar inicialment l’Ordenança municipal reguladora dels establiments musicals 
de pública concurrència annexa a la present proposta.  
    
TERCER.TERCER.TERCER.TERCER.- Exposar al públic l’acord d’aprovació inicial al tauler d’anuncis de la corporació, 
al butlletí oficial de la província, al DOGC i a un diari, pel termini de trenta dies a l’objecte 
de que els interessats puguin presentar reclamacions i suggeriments. 
 
QUART.QUART.QUART.QUART.---- Quan no s’hagin presentat reclamacions ni suggeriments, aquest acord d’aprovació 
inicial esdevindrà d’aprovació definitiva. En aquest cas, l’acord inicial elevat a definitiu més 



el text íntegre de l’Ordenança s’han de publicar al tauler d’anuncis de la corporació i al 
Butlletí Oficial de la Província. També s’ha de publicar al DOGC la referència del butlletí de 
la província en què es publica el text íntegre. 
 
CINQUÈCINQUÈCINQUÈCINQUÈ.- En el supòsit de considerar-se aprovada definitivament, per manca de 
reclamacions, l’acord d’aprovació definitiva i la còpia íntegra i fefaent del text definitiu 
aprovat s’han de trametre a l’Administració de l’Estat i a la Generalitat de Catalunya en el 
termini de quinze dies des de l’aprovació definitiva. L’ordenança entra en vigor una 
vegada transcorreguts quinze dies des d’aquesta comunicació, si les administracions 
esmentades no han fet cap requeriment. 
 
(deliberació) 
 
El Ple de la corporació amb 6 vots a favor dels membres del PSC-PM, 1 del membre del 
PPC, 6 dels membres de CIU, 1 del regidor Carles Rion Tetas, 1 del regidor àngel Verge 
Martín, 1 del regidor José Manuel Núñez Castaño, 1 de la regidora Maria Victoria ortigosa 
Rodríguez, 1 de la regidora Ana Maria Gonzáléz Luque i 2 abstencions, 1 del membre del 
PPC i 1 del regidor Josep Parera Ribell acorda: 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.----    Acordar la caducitat del procediment d’aprovació de l’Ordenança municipal 
reguladora dels establiments musicals de pública concurrència iniciat en data 26 d’agost 
de 2010. 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.----    Aprovar inicialment l’Ordenança municipal reguladora dels establiments musicals 
de pública concurrència annexa a la present proposta.  
    
TERCER.TERCER.TERCER.TERCER.- Exposar al públic l’acord d’aprovació inicial al tauler d’anuncis de la corporació, 
al butlletí oficial de la província, al DOGC i a un diari, pel termini de trenta dies a l’objecte 
de que els interessats puguin presentar reclamacions i suggeriments. 
 
QUART.QUART.QUART.QUART.---- Quan no s’hagin presentat reclamacions ni suggeriments, aquest acord d’aprovació 
inicial esdevindrà d’aprovació definitiva. En aquest cas, l’acord inicial elevat a definitiu més 
el text íntegre de l’Ordenança s’han de publicar al tauler d’anuncis de la corporació i al 
Butlletí Oficial de la Província. També s’ha de publicar al DOGC la referència del butlletí de 
la província en què es publica el text íntegre. 
 
CINQUÈCINQUÈCINQUÈCINQUÈ.- En el supòsit de considerar-se aprovada definitivament, per manca de 
reclamacions, l’acord d’aprovació definitiva i la còpia íntegra i fefaent del text definitiu 
aprovat s’han de trametre a l’Administració de l’Estat i a la Generalitat de Catalunya en el 
termini de quinze dies des de l’aprovació definitiva. L’ordenança entra en vigor una 
vegada transcorreguts quinze dies des d’aquesta comunicació, si les administracions 
esmentades no han fet cap requeriment. 
 
4.- PROPOSTA D’ASSUMPCIÓPROPOSTA D’ASSUMPCIÓPROPOSTA D’ASSUMPCIÓPROPOSTA D’ASSUMPCIÓ    DE LES COMPETÈNCIES DE LES COMPETÈNCIES DE LES COMPETÈNCIES DE LES COMPETÈNCIES D’INSPECCIÓ I SANCIÓD’INSPECCIÓ I SANCIÓD’INSPECCIÓ I SANCIÓD’INSPECCIÓ I SANCIÓ    DELS DELS DELS DELS 
ESTABLIMENTS OBERTS ESTABLIMENTS OBERTS ESTABLIMENTS OBERTS ESTABLIMENTS OBERTS AL PÚBLIC, ELS ESPEAL PÚBLIC, ELS ESPEAL PÚBLIC, ELS ESPEAL PÚBLIC, ELS ESPECTACLES PÚBLICS I LECTACLES PÚBLICS I LECTACLES PÚBLICS I LECTACLES PÚBLICS I LES ACTIVITATS S ACTIVITATS S ACTIVITATS S ACTIVITATS 
RECREATIVES SOTMESOSRECREATIVES SOTMESOSRECREATIVES SOTMESOSRECREATIVES SOTMESOS    A LLICÈNCIA MUNICIPAA LLICÈNCIA MUNICIPAA LLICÈNCIA MUNICIPAA LLICÈNCIA MUNICIPALLLL    
        
    



Atès el contingut de la Llei 11/2009, de 6 de juliol, de regulació administrativa dels 
espectacles públics i les activitats recreatives, la qual disposa en l’article 13.1.d que és 
competència municipal la inspecció i sanció dels establiments oberts al públic, els 
espectacles públics i les activitats recreatives sotmesos a llicència municipal, en els supòsits 
que, per mitjà d’un acord del ple municipal, s’hagi acordat d’assumir l’exercici d’aquestes 
competències, la qual cosa s’ha de comunicar als òrgans corresponents del departament 
competent en matèria d’espectacles públics i activitats recreatives. 
 
Atès que l’article 10 del Reglament d’espectacles públics i activitats recreatives (aprovat pel 
Decret 112/2010, de 31 d’agost) estableix que els ajuntaments interessats a exercir les 
esmentades competències, a més d’adoptar el citat l’acord plenari, l’han de comunicar a la 
direcció general o al servei territorial competent en matèria d’espectacles públics i 
activitats recreatives i publicar-lo al butlletí oficial de la província corresponent. 
 
És per això que es proposa a la Comissió Informativa de Comerç i Innovació Tecnològica 
l’adopció dels següents 
 
 
ACORDSACORDSACORDSACORDS    
 
 
Primer.Primer.Primer.Primer.---- Assumir les competències d’inspecció i sanció dels establiments oberts al públic, 
els espectacles públics i les activitats recreatives sotmesos a llicència municipal. 
 
Segon.Segon.Segon.Segon.---- Notificar aquest acord a la Direcció General del Joc i d’Espectacles i als Serveis 
territorials del Departament d’Interior, Relacions Institucionals i Participació a Tarragona, 
els quals són els òrgans competents en matèria d’espectacles públics i activitats 
recreatives. 
 
Tercer.Tercer.Tercer.Tercer.----    Publicar aquest acord al Butlletí Oficial de la Província de Tarragona.    
 
 
La Comissió Informativa de Comerç i Innovació Tecnològica amb el vot a favor dels 
membres representants del PSC, senyora Maria Victoria Ortigosa Rodríguez, senyor Carles 
Rion Tetas i les abstencions del membre de CIU I del senyor Josep Parera Ribell proposa al 
Ple: 
 
(deliberació) 
 
El Ple de la corporació amb 6 vots a favor dels membres del PSC-PM, 1 del regidor Josep 
Parera Ribell, 1 del membre del PPC, 6 dels membres de CIU, 1 del regidor Carles Rion 
Tetas, 1 del regidor àngel Verge Martín, 1 del regidor José Manuel Núñez Castaño, 1 de la 
regidora Maria Victoria ortigosa Rodríguez, 1 de la regidora Ana Maria Gonzáléz Luque i 1 
abstenció del membre del PPC: 
 
Primer.Primer.Primer.Primer.---- Assumir les competències d’inspecció i sanció dels establiments oberts al públic, 
els espectacles públics i les activitats recreatives sotmesos a llicència municipal. 
 



Segon.Segon.Segon.Segon.---- Notificar aquest acord a la Direcció General del Joc i d’Espectacles i als Serveis 
territorials del Departament d’Interior, Relacions Institucionals i Participació a Tarragona, 
els quals són els òrgans competents en matèria d’espectacles públics i activitats 
recreatives. 
 
Tercer.Tercer.Tercer.Tercer.----    Publicar aquest acord al Butlletí Oficial de la Província de Tarragona.    
 
 
Sr. Rion: Gràcies senyor Alcalde. A veure hauria de dir algunes coses a l’entorn d’aquests 
dos punts. Respecte del primer punt, és un compromís que havia assumit aquest equip de 
govern per donar tranquilitat al sector de l’oci nocturn del municipi. Aquest compromís ve 
de lluny, i ja l’havien assumit anteriors equips de govern. L’agost passat ja va haver-hi un 
primer pas. El primer que voldria fer és donar disculpes al sector perquè aquí ens hem 
trobat, si em permeten dir-ho així amb interferències legislatives o normatives. Tenim 
molts òrgans que legislen i al final ens trobem amb algú que vol tirar endavant la seva 
activitat i li plouen una sèrie d’articles, condicions, etc. i em sembla que quan algú 
aconsegueix obrir la persiana, ja els hi hauriem de donar un premi perquè és un valor 
poder fer-ho. Ho dic com a opinió molt personal. Hi ha normes que fins i tot són 
contradictòries entre sí mateixes. No cal regular-ho tant i permeten treballar a aquelles 
persones que tenen iniciativa i volen tirar endavant el municipi. Durant el termini que va 
estar exposada al públic l’ordenança aprovada inicialment a l’agost passat, se’ns van fer 
arribar una sèrie d’al·legacions, se’ns han fet una sèrie d’informes, hem fet consultes a 
administracions superiors i entre tots se’ns ha fet saber que hi havia un desajust amb el 
que és el reglament que desenvolupa la llei d’espectacles públics. I per tant, valia la pena o 
incorporar tot aquest seguit de novetats legislatives o fer-ne una nova, que és pel que s’ha 
optat. S’ha cregut que era més clar. I aquesta és la que passem avui a aprovació inicial. 
Són cent vint articles, a títol personal, crec que la meitat em sobren. Aquests articles fixen 
el règim d’autorització d’aquestes activitats. Pel que en atany, com a calafellencs, és tenir 
endreçat l’oci nocturn del nostre municipi, que el volem, que l’hem de cuidar perquè som 
un municipi turístic, i que per tant no pot faltar. Vetllem per ell i el volem tenir ben 
endreçat. Això són activitats subjectes a llicència, i l’ordenança fixa els requisits que s’han 
de complir. Però aquí a Calafell a més a més, no només podem pensar en el sector, ja que 
a més tenim el conjunt del veïnat, de la ciutadania. El que pretenem des de l’ajuntment, és 
trobar el punt de màxima compatibilitat, de màxima convivència entre aquest sector i la 
resta de ciutadania. Compatibilitzar això és difícil. Això ho intenta compatibilitzar 
l’ordenança. Hem de donar resposta a la demanda del sector, però aquest també ha de 
ser conscient que desenvolupar aquesta activitat s’ha de fer en unes condicions que cada 
cop són més exigents. L’esforç d’aquest equip de govern és donar tranquilitat al sector. Un 
altre punt al que em voldria referir, ja més a nivell local, és que la llicència és un acte 
reglat, és a dir, no és un dret, és un acte reglat. És a dir, la llicència l’únic que fa és 
garantir que es donen les circumstàncies per exercir aquest dret, no dóna ni treu res. 
Segon punt, tenim una sèrie d’establiments en el municipi, alguns d’ells amb molta solera, 
que si a dia d’avui es volguessin passar per tot aquest filtre de cent vint articles, patiríem. 
Per tant, l’ajuntament té la possibilitat, a través de les disposicions transitòries, de donar-
los un temps per poder-se adaptar a la nova normativa. Volem que tots puguin treballar, 
tirar endavant però sense molestar als veïns. Això és el que es busca en el rerefons. A 
partir d’ara, estem oberts a qualsevol mena d’aportació que es pugui fer per tal de 
millorar-ho. Un últim incís, pel que fa al segon punt, és l’assumpció de les competències 



sancionadores per part de l’ajuntament. Un cop valorat, vam entendre que és millor que 
aquestes facultats d’investigació, control i sanció les pugui assumir l’ajuntament, perquè 
coneixem el municipi i el sector, i per tant, podem conduir-los amb el rigor de la llei, però 
modulant les sancions que es puguin imposar. He de recordar que durant aquest mandat 
s’ha tancat algun establiment per no complir. I per últim un prec, aquest dirigit al propi 
sector i és traslladar-los que la feina que nosaltres fem és la política, però que el sector 
també ha de fer un esforç, i ens consta que ja ho estan fent, com és posar-se al dia amb la 
normativa. Gràcies. 
 
Sr. Sànchez: Intervencions dels grups? Senyor Parera endavant. 
 
Sr. Parera: Gràcies, no volia intervenir, però com que el ponent ha parlat de l’antic govern, 
no sé què ha volgut dir, perquè discursos com aquest que serveixen per matar el cuc, però 
que al final del discurs, no has entés de què s’ha parlat. Mireu aquests dos punts, que 
suposo que es voten en conjunt, però no s’ha dit, perquè les persones no hem d’anar 
criticant a ningú, això fa un any que corre pels despatxos, per les taules, i que ara s’ha 
hagut de presentar per urgència. Miri, senyor ponent, jo suposo que personalment el 
senyor Alcalde, però no vull que me la doni, sinó que se la quedi per ell, però això de que 
fa un any de que corre i ara s’ha de passar en plan d’urgència, jo sempre he tingut entès i 
si vaig equivocat el senyor ponent ja replicarà, que quan una persona quan se’n va a 
dormir, ha de saber quina feina ha de fer el dia següent, no com els advocats, els notaris, 
... que quan es lleven van al despatx i estan rumiant, i el pobret que cau és el colom que 
va a l’olla. Si us plau, un any de retard en aquestes coses! És que s’ha adormit vosté o 
l’equip de govern? Per què és presenta per urgència? Ja he dit el que havia de dir. 
 
Sr. Verge: Nosaltres només volíem reconéixer la perserverància del regidor per poder 
donar aixopluc a tot el sector de l’oci. Públicament li volem reconèixer la seva feina i 
insistència. 
 
Sr. Sànchez: Partit Popular, si us plau. 
 
Sra. Elvira: Sí, tres punts. No em vull estendre massa. En primer lloc, es parla de 
compromís de l’ajuntament. Jo crec que si fos tan important no s’hauria deixat caducar el 
primer expedient, entre d’altres coses, perquè jo crec que les disculpes al sector a un mes 
de les eleccions, podem pensar perquè venen. En segon lloc, el sector de l’oci nocturn i de 
recolzar o no els empresaris que dia rere dia pateixen el problema de les administracions, 
jo crec que per una part es parla de que potser no cal regular tant, jo crec que els 
exemples els tenim a molts espais que tenim al municipi que hi ha bars que porten un any 
obert, ho tenen tot endreçat i encara estan esperant llicència i estan patint dia rere dia 
que vinguin els Mossos d’Esquadra a demanar-los els permisos quan ho tenen tot en 
regla. Jo crec que per part de l’ajuntament s’hauria d’avançar en aquest punt perquè sigui 
més ràpid per ajudar aquests empresaris. També volia dir que s’ha parlat d’intentar la 
màxima convivència entre la ciutadania i el sector i s’ha parlat de que s’ha patit aquest oci 
nocturn durant molts anys. Jo vull recordar que quan es parla d’oci noctur, alguns, els que 
hem viscut el fet de sortir amb els amics, jo personalment recordo l’època del carrer 
Monturiol, l’època en la que hi havia la discoteca allà, jo crec que en cap moment, el 
jovent que sortia en aquell moment i la gent que venia de tota la comarca, jo crec que 
aquestes èpoques no s’han d’oblidar. Erem un referent de l’oci nocturn, perquè atrèiem a 



molta gent. No ens n’hem d’oblidar, però mai diria que els hem patit. A vegades, és bo 
tirar enrera en el temps, per recordar que en una època aquest municipi havia funcionat 
gràcies a l’oci nocturn regulat i ben endreçat. Per tant, jo més que començar a limitar, el 
que per part del Partit Popular es considera és que se’ls hauria d’ajudar i intentar trobar un 
equilibri entre les parts, però si us plau, no tanquem que Calafell platja pugui ser no 
només un referent comercial, sinó també un referent d’oci nocturn endreçat, controlat, 
que la nostra policia pugui estar controlant. Jo crec que recolzament total a l’oci nocturn, 
res de limitar-los dins d’un ordre, posar-los traves, se’ls ha d’adjudar al màxim. Per acabar, 
vull entrar en la crítica del temps. El fet de convocar una comissió d’un dia per l’altre ja és 
costum, però s’ha de pensar en la resta de persones que estem a l’ajuntament. Però el que 
més em va molestar és que quan se’m va trucar per convocar-me vaig demanar que si si 
us plau s’havia de convocar un ple que se’ns informés, i que se’ns digués. I la sorpresa que 
vaig tenir és que quan vam acabar de la comissió se’ns va convocar al ple. Torno a reiterar 
i sé que només queda un mes, que si us plau s’intenti posar ordre en això. Si ja ho tenien 
previst, hauria estat bé que se’ns hagués comunicat. Per acabar, respecte de l’ordenança 
com a tal, és impossible que nosaltres la poguem estudiar amb tan poc temps. L’únic 
discurs que podem fer és de crítica, de discurs polític. Les coses no s’estan fent bé i la gent 
ho ha de saber. 
 
Sr. Sànchez: Moltes gràcies. Convergència i Unió? 
 
Sr. Vidal: Gràcies senyor Alcalde. A Calafell teníem una fòrmula que es va demostrar que 
funcionava. Calafell durant vint-i-quatre hores teníem activitats per tothom. Teníem sol i 
platja i també oci nocturn. I va tenir èxit. És una fòrmula que avui en dia encara funciona. 
Perquè quan es fan nous hotels, resorts, ... on tu pagues i et posen una pulsera i estàs un 
lloc tancat, no només tens activitats de dia, sinó que també cuiden les activitats de nit. 
Avui en dia això és el que està funcionat. I això a Calafell ho teníem i per diferents 
circumstàncies s’ha perdut i per això creiem que cal tornar a recuperar aquesta fòrmula 
que tan va funcionar. Hem de potenciar l’oci del dia i també el de la nit, perquè en el seu 
moment va funcionar i avui en dia encara funciona. Per això creiem que des de 
l’ajuntament, una de les maneres de recolzar aquest sector, que no està mort al municipi, 
és agafar les competències de la llei que va sortir l’any dos mil nou, on la Generalitat 
posava a disposició dels ajuntaments aquestes competències. Si l’ajuntament es fa 
partícep, està molt bé, perquè és el que cada dia treballa amb aquesta gent i pot prendre 
decisions i pot estar cos a cos amb aquesta gent per donar-los un cop de ma. Però per què 
passem el punt d’avui? Amb tota aquesta filosofia, nosaltres hi estem d’acord, a l’anterior 
campanya electoral ho vam portar, i en aquesta també ho portarem. Molts cops aquest 
oci s’ha tractat com l’ovella negra, i no pot ser. Respecte del punt d’avui, creiem que la 
cosa no s’ha fet bé, i més quan tenim una regidoria específica pel tema i que hi hauria 
hagut d’estar més a sobre. El dia vint-i-sis d’agost de dos mil deu va haver-hi ple municipal 
on es va aprovar per ple l’ordenança de l’oci nocturn. Hi ha un mes d’exposició pública, 
per recollir aquests suggeriments, que la gent fa i vostés es basen en que ara hem de 
modificar-la perquè ha sortit una llei. Miri senyor Rion, el decret va sortir el trenta-u 
d’agost de dos mil deu, perquè la llei és del dos mil nou. O sigui si el ple és el vint-i-sis 
d’agost i el decret surt el trenta-u d’agost, fins el vint-i-sis de setembre, que és el mes 
d’exposició pública, doncs l’ajuntament podia haver fet al·legacions ell mateix, ho explico 
així perquè la gent ho entengui, per recollir totes les sensibilitats d’aquest nou decret de la 
Generalitat. Vostés això no ho han fet, i què els hi ha passat? Que ha prescrit l’ordenança 



que vostés van presentar, és a dir, ha caducat perquè van passar sis mesos després de 
l’aprovació, que era el vint-i-sis de febrer de dos mil onze. Aquesta és la realitat, hi ha 
hagut una deixadesa. I per això avui passem això, perquè si vosté realment tenia aquest 
compromís que vosté diu, entre el vint-i-sis d’agost i el vint-i-sis de setembre, savent que el 
trenta-u d’agost havia sortit el reglament, vosté hauria fet l’esforç de tenir totes aquestes 
modificacions a punt. Però vostés han badat, han passat els sis mesos i ha caducat. Per 
acabar, només preguntar-li si amb la nova ordenança, s’han recollit les diverses 
al·legacions que els diferents comerciants han fet sobre l’ordenança. 
 
Sr. Robert: Gràcies senyor Alcalde. Com a representant del grup municipal del Partit 
Socialista no utilitzaré tanta retòrica, però el que sí que li diré és que al començament de 
l’ordenança d’avui hi ha una exposició de motius ben resumida, i per tant, la resumirem 
aquí. Els problemes que venim patint aquí a Calafell de tota la vida són el soroll, el jaleo. 
Som un municipi turístic, i per tant no volem un municipi mort. El resum que li avançava 
és que he sentit dues paraules per part del ponent que crec que ho resumeixen tot, com 
són, posar ordre i regular tot aquest tema de l’oci i sobretot l’oci nocturn. Continuem amb 
l’esperit d’equip de govern. Manifestar que amb aquesta ordenança, l’ajuntament es posa 
al costat del sector. Abans també sempre hem sentit un munt d’intencions, però mai 
s’havien acabat de plasmar. I l’ajuntament també al costat dels ciutadans, tant si són de 
Calafell com si ens visiten. L’esperit és fomentar la convivència, controlar el soroll i que no 
sigui un municipi mort. Aquesta ordenança també parla de seguretat, encara que no s’ha 
dit. Es regula el risc de la mobilitat, es parla del risc envers la salut, per primera vegada. És 
un benefici pels ciutadans i per descomptat, aquesta ordenança contempla una certa 
qualitat que li estem donant a tots els tempes que estem impulsant des de que estem en 
el govern i és l’actualització de totes les regulacions que hi ha sobre les incidències que es 
puguin donar en el municipi. Ens posem al costat del sector i dels ciutadans, per tant, crec 
que és una bona iniciativa des de la Regidoria de Comerç. Gràcies. 
 
Sr. Sànchez: Bé, en tot cas donaríem un torn de rèplica si és que es demana. Hi ha torn de 
rèplica? Doncs endavant senyor Parera. 
 
Sr. Parera: Com que no vull repetir les coses, però m’he descuidat de dir-ho abans que 
mireu com es fan les coses que el regidor corresponent a aquests dos punts no s’ha dignat 
a signar-los, per tant, no tenen ni valor ni res. 
 
Sra. Elvira: Només volia fer un comentari respecte del punt número quatre, d’assumpció 
de les competències. Ja que s’ha comentar que nosaltres assumirem totes les 
competències, jo crec que més que assumir-les totes, crec que hauríem de fer un sistema 
conjunt entre totes les administracions, perquè el fet que els inspectors siguin del mateix 
poble, pot donar problemes. Crec que s’hauria de treballar conjuntament amb la resta 
d’administracions. Moltes gràcies. 
 
Sr. Sànchez: Convergència i Unió si us plau? 
 
Sr. Vidal: Dir-li al ponent del PSC que sempre ens diu que no portem res de nou, però dir-li 
que el discurs que ha fet és el mateix que el del dia vint-i-sis d’agost de dos mil deu, vull 
dir que vosté no ha aportat res de res. I específicament, del punt que parlem avui, del 
punt tres res de res. Dir-li que l’ordre i la regulació ja hi era, el que passa és que la 



Generalitat fins l’any dos mil nou no ha deixat que els ajuntaments prenguessin part en la 
regulació de l’oci nocturn. Per tant no vengui que sempre hi ha hagut intenció per tots els 
governs, i han sigut vostés els que ho han establert. La Generalitat fins ara no ho 
permetia, per això per molta voluntat que hi hagués no es podia fer res. Carles espero que 
em contestis si s’han recollit les al·legacions que heu rebut i respecte del punt número 
tres, que caduca aquest procediment perquè s’ha badat i han passat aquests sis mesos, 
això sap una mica de greu, perquè a l’igual que el tema de les platges, ens trobem que 
arriba la setmana santa i això no està regulat. Tindrem una ordenança provisional. Tenim 
un regidor de Comerç que declara que està a sobre d’aquests temes, però com ja he dit 
abans que tenia temps d’haver recollit el que aquest decret deia, i ara arribem a setmana 
santa i encara no està aprovat, deixi’m dir que sap greu que hagi succeït això. Això podria 
haver estat aprovat abans. Per la nostra part res més. 
 
Sr. Robert: Gràcies senyor Alcalde. Quatre coses senzilles. No crec recordar que jo fos el 
portaveu el dia vint-i-sis d’agost, per tant no pot ser que hagi dit el mateix. De totes 
formes si vostés consideren que estem dient el mateix, doncs estic content, perquè vol dir 
que som un equip de govern que mantenim les nostres postures i el nostre discurs. Som 
un grup totalment coherent. Quan parlo d’ordre i regulació, vosté ha d’entendre que el 
que es fa aquí és actualitzar-ho. Vull creure que sempre hi ha hagut ordre i regulació, però 
ara s’actualitza. No estic d’acord en que l’ajuntament abans no podia fer res, perquè la 
potestat de donar llicències d’activitats, que jo sàpiga sempre ha estat municipal. Potser 
ara s’han ampliat, però certes competències les ha tingut sempre. El resum és que aquest 
ordre i regulació que he esmentat ve per estar al costat del sector, al costat dels ciutadans, 
fomenta la convivència, la seguretat i també la qualitat que nosaltres donem tant als 
nostres ciutadans com a la gent que ens visita. Gràcies. 
 
Sr. Sànchez: Bé, ara si el ponent si vol acabar. 
 
Sr. Rion: Gràcies, intentaré ser breu. He de dir, i m’adreço al senyor Parera, faig el millor 
dels meus esforços per explicar-me i fer-me entendre. No l’acabo de convèncer, no li 
agrada cap dels meus discursos i si no fos perquè ja tinc algun quilòmetre a l’esquena, 
potser em traumatitzaria i tot, però senyor Parera, ho sento. Poques variants es poden 
aprendre ja. Però em preocupa que després del que dic i com ho intento dir, vosté digui 
que no m’entén, a part de les derivades que deixa anar per quedar-se tranquil. Però 
només un apunt dirigit al senyor Parera, amb tot l’apreci i cordialitat, home, tinc defectes, 
com tot ser humà, ara adormir-me precisament no. Aquest no, la son si que no em pot. 
Però li diré una cosa, i vull que la tingui clara, ni m’adormo ni peso figues, i ja m’entén. Dit 
això, voldria comentar el següent a la vista de les intervencions dels grups. El que vull 
agrair és tots els que estem aquí a la mesa del ple estem per donar suport al nostre sector 
de l’oci nocturn, i crec que això és un punt molt positiu. Crec que és el punt fonamental 
des del punt de vista polític. Una altra cosa són els procediments. Amb això estic d’acord 
amb algunes de les intervencions que s’han fet, però estem a quinze d’abril de dos mil 
onze i hem de continuar treballant com a equip de govern en benefici del municipi. Ho 
farem bé, malament o regular, però fins l’últim dia hi hem d’estar, encara que això ens 
comporti algunes crítiques. Però l’ordenança avui la tornem a posar a sobre la taula. I 
respecte del que ha dit la senyora Olga Elvira, avui no ha pogut fer una valoració completa 
de l’ordenança però si dir-li que se’ns obra un període durant el qual podrà fer les 
aportacions que vulgui i podrà fer les observacions que vulgui, i seran benvingudes. El 



mateix dir-li al grup municipal de Convergència i Unió. Respecte de la pregunta del senyor 
Joaquim Vidal, voldria dir-li que certament l’expedient ha caducat, hi ha hagut aquesta 
interferència normativa i sí que hauríem pogut mirar d’esmenar-ho, però la valoració que 
s’ha fet és diferent. Enlloc d’esmenar la pràctica totalitat de l’ordenança, hem preferit 
posar-ne una de nova sobre la taula. Respecte de la segona qüestió, sobre les al·legacions 
del sector, han quedat recollides en l’ordenança, però on es podia fer, és a dir, a les 
disposicions transitòries. Volem facilitar al màxim aquesta transició normativa, ja que 
volem continuar tenint aquesta oferta d’oci nocturn. Pel que fa a la resta de ciutadania, 
que sàpiga que l’ajuntament sempre mirarà que hi hagi la màxima compatibilitat entre la 
ciutadania i l’oci nocturn. Gràcies senyor Alcalde. 
 
Sr. Sànchez: Bé, doncs passem a la votació. Senyor Parera. Estem votant el punt tres i 
quatre. 
 
Sr. Parera: Com que per part del regidor Carles Rion m’he donat compte de que ha actuat 
i ha parlat amb tota la intenció, el Josep Parera vota a favor. 
 
Sr. Sànchez: Carles Rion? 
 
Sr. Rion: Votem a favor. 
 
Sr. Sànchez: Àngel? 
 
Sr. Verge: Nosaltres aprovarem les dues propostes. 
 
Sr. Sànchez: Partit Popular? 
 
Sra. Elvira: El Partit Popular s’abstén. 
 
Sr. Sànchez: Convergència i Unió? 
 
Sra. Suàrez: Sí, nosaltres tot i que no sabem si la decisió d’haver fet una nova normativa 
just ara era el més adient o s’hauria hagut de fer d’una altra manera, hem comprovat que 
la disposició addicional parla del període d’adaptació dels diferents establiments, i recollint 
el bon fer que ha manifestat el regidor de Comerç, votem a favor tant del punt número 
tres com del número quatre. 
 
Sr. Sànchez: Partit Socialista? 
 
Sr. Robert: Vota a favor. 
 
5555....----    PROPOSTA DESAFECTACIÓ COM A BÉ DEMANIAL DE LA FINCA REGISTRAL NÚM. PROPOSTA DESAFECTACIÓ COM A BÉ DEMANIAL DE LA FINCA REGISTRAL NÚM. PROPOSTA DESAFECTACIÓ COM A BÉ DEMANIAL DE LA FINCA REGISTRAL NÚM. PROPOSTA DESAFECTACIÓ COM A BÉ DEMANIAL DE LA FINCA REGISTRAL NÚM. 
34001, PROPIE34001, PROPIE34001, PROPIE34001, PROPIETAT DE L’AJUNTAMENT DE CALAFELL, SITUADA ENTRE LA RAMBLA TAT DE L’AJUNTAMENT DE CALAFELL, SITUADA ENTRE LA RAMBLA TAT DE L’AJUNTAMENT DE CALAFELL, SITUADA ENTRE LA RAMBLA TAT DE L’AJUNTAMENT DE CALAFELL, SITUADA ENTRE LA RAMBLA 
NOVA, CARRER GIRONÈS, PASSEIG DE LA UNIÓ I CARRER MASIA DE LA SÍNIA, ON ES NOVA, CARRER GIRONÈS, PASSEIG DE LA UNIÓ I CARRER MASIA DE LA SÍNIA, ON ES NOVA, CARRER GIRONÈS, PASSEIG DE LA UNIÓ I CARRER MASIA DE LA SÍNIA, ON ES NOVA, CARRER GIRONÈS, PASSEIG DE LA UNIÓ I CARRER MASIA DE LA SÍNIA, ON ES 
TROBA LA MASIA DE LA SÍNIATROBA LA MASIA DE LA SÍNIATROBA LA MASIA DE LA SÍNIATROBA LA MASIA DE LA SÍNIA    
        
Aquest Ajuntament ha tramitat el preceptiu expedient per a procedir a la desafectació del 
bé demanial de la finca registral núm. 34.001 de la Masia de la Sínia, propietat de 



l’Ajuntament de Calafell, situada entre la Rambla Nova, Carrer Gironès, Passeig de la Unió 
i Carrer Masia de la Sínia (Ref. Cadastrals Núm. 9913103, 9913197, 9913198, 9913199). 
  
L’oportunitat i la legalitat de l’alteració de la qualificació jurídica del bé han estat 
acreditades mitjançant la memòria descriptiva elaborada pel Servei de Benestar de 
l’Ajuntament de Calafell i per l’informe de Secretaria  núm. 0128/2011-AS, de data 16 de 
febrer de 2011. 
 
L’expedient ha estat sotmès a informació pública, sense que s’hagi formulat cap al·legació, 
segons certificació de la Secretària Accdtla. Incorporada a l’expedient. 
 
De conformitat amb el que disposa l’article 20 del Reglament de patrimoni dels ens locals, 
aprovat per Decret 336/1988, de 17 d’octubre, per alterar la qualificació jurídica dels béns 
municipals cal instruir un expedient, on se n’acrediti la seva oportunitat i la legalitat, llevat 
que es tracti d’un dels supòsits previstos a l’article 24 del Reglament de patrimoni dels ens 
locals de Catalunya, aprovat pel Decret 336/1988, de 17 d’octubre, que no és el cas. 
 
D’acord amb el que disposa l’article 114.3, del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, correspon al 
Ple municipal la competència per aprovar l’alteració de la qualificació jurídica dels béns 
municipals, essent necessari el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal de 
membres de la corporació, pel fet de tractar-se de la desafectació d’un bé demanial, tal 
com disposen els articles 47.3.k) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del 
règim local. 
 
La Comissió Informativa de Territori, per unanimitat, proposa a la Junta de Govern Local, 
l’adopció del següent acord: 

    
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.----    DESAFECTARDESAFECTARDESAFECTARDESAFECTAR el bé demanial consistent en de la Masia de la Sínia, propietat de 
l’Ajuntament de Calafell, situada entre la Rambla Nova, Carrer Gironès, Passeig de la Unió 
i Carrer Masia de la Sínia (Ref. Cadastrals Núm. 9913103, 9913197, 9913198, 9913199), 
inscrit al Registre de la Propietat de Calafell, al tom 897, llibre 666, foli 141, número 
34.001. 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.----    DISPOSARDISPOSARDISPOSARDISPOSAR que es faci constar al Registre de la Propietat la modificació de la 
qualificació jurídica del bé, que passa a ser patrimonial. 
 
 
Sr. Sànchez: Bé, donat que en aquest cas, la ponència la faria el Regidor de Territori, però 
donada la seva absència, la farà el senyor Bonilla. 
 
Sr. Bonilla: Buen día. El punto ya se explicó ampliamente en la comisión informativa, pero 
para que lo entienda la ciudadanía que nos escucha a través de la radio, es el solar donde 
está la Masia La Sinia, que ya en plenos pasados se comentó, para hacer allí la residencia y 
el centro de día de la gente grande del pueblo. Concretamente es que hay que hacer una 
alteración de la cualificación jurídica, para llevar adelante de acabar haciendo la residencia 
de la gente mayor. 
 



Sr. Sànchez: Hi han intervencions? Senyor Parera? 
 
Sr. Parera: Només dues coses. Em sap greu, però quan jo estava a l’equip de govern això 
ja estava per acabar. Abans de que vosté em llencés de l’equip de govern, quan jo estava 
a l’equip de govern ja estava. És una llàstima que s’hagi trigat dos anys a solucionar un 
problema que ja estava en marxa. 
 
Sr. Sànchez: Carles Rion si us plau? 
 
Sr. Rion: Molt breument, és un punt de tràmit d’un expedient que ja es va iniciar en un ple 
anterior i com més aviat poguem tenir-ho doncs molt millor. 
 
Sr. Sànchez: Àngel? 
 
Sr. Verge: Bé, com molt bé ha dit el senyor Carles Rion és un pas més, però vull recordar, 
com ja he dit en altres plens, és igual qui ho ha començat, ja que el que és important és 
que anem tirant endavant i com més aviat tinguem aquest centre molt millor. 
 
Sr. Sànchez: Partit Popular si us plau? 
 
Sra. Elvira: Bé, només dir que suposo que això forma part de tot el procés que es va 
encetar amb el tema del centre de dia, per part del Partit Popular no podem deixar de 
destacar que s’ha de continuar fent, però no deixa de formar part de la precipitació amb 
la que s’estan fent les coses. Moltes gràcies. 
 
Sr. Sànchez: Convergència i Unió? 
 
Sra. Suàrez: Sí, de fet la nostra argumentació va en el mateix sentit. Això va relacionat 
amb el model que vostés han decidit, a través d’aquesta societat mixta que es constituirà 
amb l’empresa que s’esculli. Comentar que anem amb aquesta rapidesa, amb aquest 
calendari que vostés ens van dir que seria més llarg i que s’ha escurçat. Res més. 
 
Sr. Sànchez: Partit Socialista? 
 
Sr. Robert: Bé, gràcies senyor alcalde. Només dir que les coses van i van bé i avui és un ple 
de coses que tiren endavant i fan progressar el municipi. S’ha parlat de tràmit. El tràmit 
anterior era pura i simplement urbanístic i el tràmit que estem passant avui és social. L’inici 
de la intenció de col·locar una residència i centre de dia és de fa tot just un mes, no 
recordo exactament la data, encara que hi estem treballant de fa temps. El tràmit del que 
s’ha fet referència és urbanístic, com n’hi ha hagut molts. Realment, el tràmit és de fa 
temps. Avui és un tràmit important, perquè és social, important i destinat a un sector 
concret de la nostra ciutadania, com és la tercera edat, i respecte de la qual tenim el deure 
de vetllar. Gràcies.  
 
Sr. Sànchez: Hi ha torn de rèplica? No? Doncs passem a la votació. Senyor Parera. 
 
Sr. Parera: Josep Parera vota a favor. 
 



Sr. Sànchez: Carles Rion? 
 
Sr. Rion: Carles Rion vota a favor i ho aprova. 
 
Sr. Sànchez: Àngel? 
 
Sr. Verge: Nosaltres ho aprovem. 
 
Sr. Sànchez: Partit Popular? 
 
Sra. Elvira: El Partit Popular s’abstén. 
 
Sr. Sànchez: Convergència i Unió? 
 
Sra. Suàrez: Nosaltres, esperant que aquestes decisions tan ràpides que s’han pres avui, 
tenint en compte que el quaranta per cent del ple han estat errades de coses que vostés 
han fet, esperant que aquestes decisions no tinguin conseqüència pel futur del municipi, 
votarem a favor entenent que la ubicació de la residència és un lloc en el que nosaltres 
estaríem d’acord. 
 
Sr. Sànchez: Partit Socialista? 
 
Sr. Robert: Jo voldria dir que un arbre no ens deixi veure el bosc. Per tant, nosaltres 
votarem a favor. 
 
Sr. Sànchez: El senyor Bonilla si vol tancar si us plau. 
 
Sr. Bonilla: Sí, la mejor respuesta que se puede estar dando al ciudadano es cubrir sus 
necesidades y yo creo que de eso se trata hoy, de cubrir sus necesidades. 
 
Sr. Sànchez: Doncs queda aprovat el punt. 
 
 
El Ple de la corporació amb 6 vots a favor dels membres del PSC-PM, 1 del regidor Josep 
Parera Ribell, 1 del membre del PPC, 6 dels membres de CIU, 1 del regidor Carles Rion 
Tetas, 1 del regidor àngel Verge Martín, 1 del regidor José Manuel Núñez Castaño, 1 de la 
regidora Maria Victoria ortigosa Rodríguez, 1 de la regidora Ana Maria Gonzáléz Luque i 1 
abstenció del membre del PPC: 
 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.----    DESAFECTARDESAFECTARDESAFECTARDESAFECTAR el bé demanial consistent en de la Masia de la Sínia, propietat de 
l’Ajuntament de Calafell, situada entre la Rambla Nova, Carrer Gironès, Passeig de la Unió 
i Carrer Masia de la Sínia (Ref. Cadastrals Núm. 9913103, 9913197, 9913198, 9913199), 
inscrit al Registre de la Propietat de Calafell, al tom 897, llibre 666, foli 141, número 
34.001. 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.----    DISPOSARDISPOSARDISPOSARDISPOSAR que es faci constar al Registre de la Propietat la modificació de la 
qualificació jurídica del bé, que passa a ser patrimonial. 
 



 
6.- PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS I PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS I PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS I PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS I 
OBRES ATOBRES ATOBRES ATOBRES ATORGADES EN HABITATGES INCLOSOS EN EL CATÀLEG I ENTORNS ORGADES EN HABITATGES INCLOSOS EN EL CATÀLEG I ENTORNS ORGADES EN HABITATGES INCLOSOS EN EL CATÀLEG I ENTORNS ORGADES EN HABITATGES INCLOSOS EN EL CATÀLEG I ENTORNS 
DEL CASTELLDEL CASTELLDEL CASTELLDEL CASTELL    

    
PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, 
CONSTRUCCIONS I OBRES, LLICÈNCIES D’OBRES ATORGADES 
EN FINQUES INCLOSES EN EL CATÀLEG I ENTORNS DEL 
CASTELL 
 
Mitjançant el Decret núm. 5084/2010, de data 20 de desembre de 2010, del 
Tinent d’Alcalde de l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la 
llicència d'obres menors núm. 284/2010, a la Sra. CARME ROMEU ROMEU 
per la substitució de la coberta d’un magatzem del c/ Major 4 de Calafell. 
 
Mitjançant el Decret núm. 5089/2010, de data 20 de desembre de 2010, del 
Tinent d’Alcalde de l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la 
llicència d'obres menors núm. 264/2010, a la Sra. MARIA ALMIRALL 
FERRERONS, per la recuperació de part de la coberta de l’immoble situat al 
carrer del Aire 1 de Calafell. 
 
 
Vistes les peticions de les Senyores ROMEU I ALMIRALL de sol·licitud de poder 
gaudir de les bonificacions i exempcions previstes a l'Ordenança fiscal municipal 
núm. 1.3, article 6, apartat b, per l'any 2010 

 
        La Secretària Accidental ha emès informe, que queda adjuntat a l'expedient. 
 

La Comissió Informativa de Territori,  per unanimitat, proposa al ple de la              
Corporació, l’adopció del següent acord: 

 
PRIMER.- Atorgar una bonificació del95%, de la quota de l'impost de 
construccions, instal.lacions a la llicència d'obres menors núms.: 

• 284/2010, CARME ROMEU ROMEU per la substitució de la coberta 
d’un magatzem del c/ Major 4 de Calafell. 

• 264/2010, MARIA ALMIRALL FERRERONS, per la recuperació de 
part de la coberta de l’immoble situat al carrer del Aire 1 de Calafell. 
 
SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord a la part interessada, al Departament 
d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.   
 
 

SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.---- Donar trasllat d'aquest acord a la part interessada, al Departament 
d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.   

  
 



Sr. Sànchez: Bé, donat que aquest punt a la comissió informativa es va aprovar per 
unanimitat us a sembla que passem a la votació? Sí? Doncs passem a la votació. Senyor 
Parera? 
 
Sr. Parera: Josep Parera vota a favor. 
 
Sr. Sànchez: Carles Rion? 
 
Sr. Rion: Carles Rion vota a favor. 
 
Sr. Sànchez: Àngel? 
 
Sr. Verge: Nosaltres ho aprovem. 
 
Sr. Sànchez: Partit Popular? 
 
Sra. Elvira: El Partit Popular ho aprova. 
 
Sr. Sànchez: Convergència i Unió? 
 
Sra. Suàrez: Votem a favor. 
 
Sr. Sànchez: Partit Socialista? 
 
Sr. Robert: Votem a favor. 
 
Sr. Sànchez: Bé, doncs moltes gràcies per la participació en aquests punts prou importants 
per tirar endavant molts temes de Calafell. Gràcies, bon dia. 
 
I sense més assumptes a tractar,  a les 10.35 el Sr President aixeca  la sessió. 
 
 
 


